



UNIT TENTERA JABATAN KERJA RAYA SELANGOR

**KENYATAAN SEBUT HARGA**

Sebut harga adalah dipelawa kepada **Kontraktor Bumiputera** membuat tawaran bagi kerja berikut :-

Bil.	Tajuk Projek	Taraf/Jenis	Taraf/Jenis Syarikat/ Syarat Pendaftaran/ Lawatan Tapak	Tarikh & Tempat Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, tarikh & Waktu Tawaran Di Tutup
1	<p><b>KERJA-KERJA SENGARAAN DAN PEMBAIKAN LALUAN MASUK SERTA LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI RKAT KELAS E (DALAM PANGKALAN) INSMAT, TUDM KINRARA, DAERAH PETALING, SELANGOR DARUL EHSAN.</b></p> <p><b>NO. SEBUT HARGA: JKR.UTS.SH/INSMAT/A-44/2019</b></p>	Bumiputera T1	<p>Berdaftar dengan CIDB atau PKK atau SPKK yang sah. Gred : G2 Kategori : CE Pengkhususan: CE 01</p> <p>Tarikh Lawatan Tapak : 02.10.2019 (RABU) Masa Pendaftaran : 09.00pagi - 10.00pagi Taklimat Lawatan : 10.00pagi Tempat : Pejabat JKR Kem TUDM Kinrara (INSMAT)</p>	<p><b>Pejabat</b> Unit Tentera JKR Negeri Selangor, Cawangan Senggara Fasiliti Bangunan, Tingkat Bawah, Kompleks Ibu Pejabat JKR Negeri Selangor, Persiaran Jubli Perak, Seksyen 17, 40200 Shah Alam, Selangor Darul Ehsan.</p> <p>Tarikh : 02.10.2019-09.10.2019 (Selepas lawatan tapak) Masa : 8.30a.m - 12.30p.m 2.30p.m - 4.30p.m</p>	<b>PERCUMA</b>	<p><b>Pejabat</b> Unit Tentera JKR Negeri Selangor, Cawangan Senggara Fasiliti Bangunan, Tingkat Bawah, Kompleks Ibu Pejabat JKR Negeri Selangor, Persiaran Jubli Perak, Seksyen 17, 40200 Shah Alam, Selangor Darul Ehsan.</p> <p>Tarikh : 09.10.2019 (RABU) Masa :12.00 tengah hari</p>

- Borang Sebut harga boleh diperolehi dari 02.10.2019 (Rabu) pada waktu pejabat di Unit Tentera JKR Negeri Selangor, Tingkat Bawah, Kompleks Ibu Pejabat JKR Negeri Selangor, Persiaran Jubli Perak, Seksyen 17, 40200 Shah Alam, Selangor. **KONTRAKTOR DIWAJIBKAN MENGHADIRI TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK PADA 02 OKTOBER 2019** seperti dinyatakan di atas. **Hanya Penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor(PPK) atau Sijil Perolehan Kerja Kerajaan(SPKK)** sahaja yang dibenarkan menghadiri taklimat dan lawatan tapak ini. Taklimat hanya diadakan sekali sahaja. Kontraktor dikehendaki berkumpul pada tarikh, masa dan tempat yang telah ditetapkan. Kontraktor yang hadir pada lawatan tapak sahaja yang layak memohon projek ini.
- Dokumen Sebut harga akan dikeluarkan kepada **PENAMA SYARIKAT** yang sah sahaja (sila sertakan Dokumen Pengesahan Kehadiran untuk pengambilan Dokumen Sebut Harga). Bagi maksud ini Kontraktor-kontraktor dikehendaki membawa bersama Sijil Asal dan Salinan iatu **PERAKUAN PENDAFTARAN LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN (CIDB), SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (CIDB), SIJIL SURUHANJAYA SYARIKAT MALAYSIA (SSM) dan PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR PENGIKTIRAFAN TARAF BUMIPUTERA (PKK)** semasa taklimat dan lawatan tapak.
- Semua borang sebut harga yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan ditanda **SEBUT HARGA BIL. JKR.UTS.SH/INSMAT/A-44/2019**. Borang sebut harga perlu dimasukkan ke dalam peti sebut harga di **Unit Tentera JKR Negeri Selangor, Cawangan Senggara Fasiliti Bangunan, Tingkat Bawah, Kompleks Ibu Pejabat JKR Negeri Selangor, Persiaran Jubli Perak, Seksyen 17, 40200 Shah Alam, Selangor** tidak lewat dari tarikh dan masa tutup yang dinyatakan di atas.

  
**MASTURA BINTI OMAR**  
 Ketua Unit Tentera  
 JKR Negeri Selangor  
 26/9/19